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ORG.0012.3.2.2019 

Protokół nr 2/19 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych,  

które odbyło się dnia 28 października 2019 r.  

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 Pan Marcin Ulewicz, autor projektu zmiany studium i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Buczkowice, 

 protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmiany studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Buczkowice, 

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

3) określenia zwolnień z podatku od nieruchomości, 

4) zmiany uchwały dotyczącej opłaty targowej, 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

6) zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019, 

7) zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki, 

8) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą 

Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą Szczyrk, gminą Wilkowice i gminą 

Bestwina. 

3. Opiniowanie wniosku Komendy Miejskiej Policji w Bielsku-Białej o przekazanie w 2020 

roku środków finansowych na zakup pojazdu typu quad oraz dodatkowego ubezpieczenia 

Auto Casco dla Komisariatu Policji w Szczyrku. 

4. Omówienie założeń budżetu gminy Buczkowice na rok 2020. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych. 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych, Radna Maria Sternal otworzyła 

posiedzenie komisji o godz. 16.07 i stwierdziła prawomocność podejmowanych decyzji 

(w momencie otwarcia posiedzenia obecnych było 10 radnych). 

Złożono życzenia imieninowe Radnej Jadwidze Górnej. 



2 
 

Wójt Gminy poprosił o dodanie do porządku punktu 2.9, w którym rozpatrzony zostanie 

projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy 

Buczkowice. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Wójta – głosowało 10 radnych, w tym 10 „za”. 

Ad 2. Opiniowanie projektów uchwał (opiniowane projekty zał. do protokołu). 

Ad 2.1. Projekt uchwały w sprawie zmiany studium i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Buczkowice. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Pan Marcin Ulewicz wyjaśnił, że podjęta w sierpniu uchwała w tej sprawie została uchylona 

rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Śląskiego z uwagi na naruszenia formalne 

(nieprawidłowa numeracja załączników, brak zapisów o zmianie załączników 

uzupełniających oraz brak ujednoliconej treści), w związku z czym uchwałę należy podjąć 

kolejny raz. 

Radny Więcek zapytał czy te wymogi znane nam były wcześniej. 

Pan Ulewicz odpowiedział twierdząco, dodając, że jest kilka szkół w tym zakresie, a nie ma 

możliwości przesłania uchwały do sprawdzenia przed jej uchwaleniem. Pan Ulewicz wyraził 

ubolewanie z powodu uchylenia poprzedniej uchwały, jednak podkreślił, że nie spowoduje to 

dużego opóźnienia w wejściu w życie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

Buczkowic (zaczęliśmy już wykładać – w styczniu można będzie uchwalić zmianę). 

Następnie Pan Ulewicz zapewnił radnych, że nie uległa zmianie merytoryczna treść zmian 

uchwalonych w sierpniu i przystąpił do omawiania uwag zgłoszonych do zmiany studium 

wyłożonego przed uchwaleniem w sierpniu. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę A.W.Ś. o przekwalifikowanie działki nr 493 

w Rybarzowicach do strefy przemysłowej - oraz uzasadnienie częściowego nieuwzględnienia 

i częściowego odrzucenia uwagi przez Wójta Gminy Buczkowice – zgodnie 

z rozstrzygnięciem nr 1 (zał. do protokołu). 

Wójt Gminy zapytał czy są jakieś nowe uwagi lub wnioski w tej sprawie. 

Radny Zdzisław Świerczek zapytał czy to te same uwagi, które głosowano w sierpniu. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco. 

Wobec braku uwag Pan Ulewicz omówił uwagę M.G. o pozostawienie planowanej drogi 

obwodnicy Buczkowic od ronda do granicy Szczyrku oraz uzasadnienie nieuwzględnienia 

uwagi przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 2 (zał. do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

Pan Ulewicz omówił uwagę Burmistrza Miasta Szczyrk o zachowanie rezerwowanego 

odcinka drogi – zachodniej obwodnicy Buczkowic oraz uzasadnienie nieuwzględnienia uwagi 

przez Wójta Gminy Buczkowice - zgodnie z rozstrzygnięciem nr 3 (zał. do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

Pan Ulewicz przedstawił uwagę A.W.Ś. o: 

1) wydanie kopii protokołu z dyskusji publicznej nad projektem zmiany studium, 
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2) wydanie kopii wystąpienia Marszałka Województwa do Wójta Gminy Buczkowice 

o opinię na temat inwestycji drogowej „budowa obwodnicy Buczkowic i Rybarzowic” oraz 

kopii opinii Wójta w tej sprawie oraz uzasadnienie odrzucenia uwagi przez Wójta Gminy 

Buczkowice – zgodnie z rozstrzygnięciem nr 4 (zał. do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

Radny Zdzisław Świerczek zapytał czy teraz wpłynęły jeszcze jakieś dodatkowe uwagi. 

Pan Ulewicz odpowiedział przecząco, wyjaśniając, że projekt uchwały nie podlegał teraz 

wyłożeniu i nie przyjmowano uwag – wojewoda uznał, że skoro poprawka dotyczy tylko 

budowy uchwały nie ma potrzeby powtarzania wyłożenia. 

W wyniku głosowania komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz 

rozstrzygnięcia Wójta Gminy w odniesieniu do przedstawionych uwag – głosowało 9 

radnych, w tym 9 „za”. 

Ad 2.2. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Wójt Gminy omówił propozycje stawek podatków (zał. do protokołu), informując radnych, 

że: 

 w tym roku dopłaciliśmy do subwencjonowanej części oświaty 2 mln zł, z wyliczeń na 

rok przyszły wychodzi dopłata ponad 3 mln zł, co bardzo mocno komplikuje nasz 

budżet, 

 proponowane podwyżki podatków nie są wysokie, spowodują ok. 300 tys. 

dodatkowych wpływów do budżetu, jednak nawet podniesienie stawek do wysokości 

maksymalnych budżetu by nam nie zrównoważyło, 

 opłatę za odbiór odpadów podnieśliśmy o 30% - musimy dotrwać do roku, jednak 

opłaty śmieciowe wzrastają lawinowo, 

 w najgorszym razie będziemy się ratować kredytem na przełomie roku, rozpoczęte 

inwestycje musimy realizować, jednak nie należy oczekiwać „rzeczy wielkich”- 

możemy tylko mówić o kontynuacji, 

 jeśli chodzi o fotowoltaikę, dołożono 150 mln zł, jesteśmy na pierwszym miejscu 

rezerwowym, więc jest duża szansa, że otrzymamy środki. 

Skarbnik Gminy poinformowała radnych, że dzięki zakupieniu samochodu strażackiego oraz 

wymianie okien w szkole otrzymaliśmy 515 tys. zł umorzenia pożyczki z WFOŚiGW. 

Wójt Gminy przedstawił stopień zaawansowania poszczególnych inwestycji prowadzonych 

przez gminę. 

Radna Górna zapytała jaki był system podnoszenia podatków w poprzednich latach i czy 

musimy tak wysoko klasyfikować garaże. 

Wójt Gminy powiedział, że jest to efekt historyczny – „różne były trendy” – pewne rzeczy 

„szły wyżej, pewne spłaszczaliśmy”. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że garaże są na równi z budynkami gospodarczymi, jeżeli 

wprowadza się tu rozróżnienie, mieszkańcy zaczynają zmieniać klasyfikację budynku, co 

wiąże się z bardzo dużym nakładem pracy w Urzędzie. 
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Radny Więcek wyraził opinię, że zasadne jest by te stawki były na tym samym poziomie. 

Radna Górna powiedziała że dla nas lepiej, gdy ludzie mają garaże i nie parkują na ulicy – 

dzięki temu jest bezpieczniej na drodze. 

Skarbnik Gminy podkreśliła, że niektóre stawki można podnieść – propozycje starano się 

przygotować na jak najniższym poziomie. 

Radny Świerczek zauważył, że „świadczenia zdrowotne” są tańsze niż garaże. 

Radna Sternal stwierdziła, że „szopki” dość mocno poszły już w górę. 

Radna Górna zaproponowała podniesienie stawki „świadczeń zdrowotnych” na 5 zł. 

Wójt Gminy powiedział, że stawka maksymalna wynosi tutaj 4,87 zł. 

Radny Pawlik zaproponował podniesienie stawki od budynków mieszkalnych o 4 grosze 

zamiast 2 – za 100m2 mieszkaniec zapłaci 2 zł więcej, a w skali gminy da już to konkretną 

kwotę. 

Radna Górna powiedziała, że duże budynki często stoją puste lub mieszkają w nich 

pojedyncze osoby. 

Radna Sternal zaproponowała by podnieść stawkę dotyczącą działalności i świadczeń 

zdrowotnych. 

Wójt Gminy zauważył, że stawki dotyczące przedsiębiorców są już dość wysokie, a borykają 

się oni również z koniecznością ponoszenia innych dużych kosztów. 

Radny Pawlik zaproponował podniesienie stawki od budynków mieszkalnych o 2 grosze. 

Radna Sternal poddała pod głosowanie wniosek Radnego Pawlika. 

W wyniku głosowania Komisja odrzuciła wniosek (głosowało 10 radnych, w tym 3 „za”, 5 

przeciw, 2 wstrzymało się od głosu). 

Następnie Radna Sternal poddała pod głosowanie podniesienie stawki na świadczenia 

zdrowotne na 4,87 zł. 

W wyniku głosowania Komisja przyjęła wniosek (głosowało 10 radnych, w tym 10 „za”). 

Radna Sternal zaproponowała i poddała pod głosowanie podniesienie do 8 zł stawki za 

budynki letniskowe. 

W wyniku głosowania Komisja przyjęła wniosek (głosowało 10 radnych, w tym 10 „za”). 

Wobec innych propozycji stawek nie zgłoszono uwag. 

Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem poprawek 

przyjętych przez komisję w odniesieniu do dwóch stawek. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – głosowało 10 

radnych, w tym 10 „za”. 

Ad 2.3. Projekt uchwały w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 
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Radna Górna zapytała co z parkingami. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że parkingi publiczne są traktowane jako drogi, a prywatne są 

w ogrodach i są liczone normalnie. 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – głosowało 10 

radnych, w tym 10 „za”. 

Ad 2.4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej opłaty targowej. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały, informując radnych, że Pan Bolechała zajmuje się 

już jakiś czas sprzątaniem targowiska – teraz będzie również pobierał opłaty.  

Jeden z radnych zapytał czy sołtys Godziszki może inkasować stawki – w związku 

z pełnieniem również funkcji radnego. 

Pani Matera zadeklarowała sprawdzenie tego przed sesją. 

Radny Wrona zapytał ile wynosi inkaso. 

Pani Matera powiedziała, że 7%.  

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – głosowało 10 

radnych, w tym 10 „za”. 

Radny Józef Pawlik zakończył udział w obradach. 

Ad 2.5-6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 

2019. 

Skarbnik Gminy omówiła projekty uchwał. 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekty uchwał. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice – głosowało 9 radnych, w tym 9 „za”. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu gminy Buczkowice na rok 2019 – głosowało 9 radnych, w tym 9 „za”. 

Ad 2.7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – głosowało 9 

radnych, w tym 9 „za”. 

Ad 2.8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy gminą Buczkowice a gminą Bielsko-Biała, gminą Szczyrk, 

gminą Wilkowice i gminą Bestwina. 
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Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – głosowało 9 

radnych, w tym 9 „za”. 

Ad 2.9. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

gminy Buczkowice. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Radna Górna zapytała co się zmieniło w stosunku do wcześniej obowiązującej uchwały. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że podstawa prawna, poza tym jednostki są teraz wyłączone 

z uchwały (reguluje to zarządzenie). 

Wobec braku zgłoszeń Radna Sternal poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – głosowało 9 

radnych, w tym 9 „za”. 

Ad 3. Opiniowanie wniosku Komendy Miejskiej Policji w Bielsku-Białej o przekazanie 

w 2020 roku środków finansowych na zakup pojazdu typu quad oraz dodatkowego 

ubezpieczenia Auto Casco dla Komisariatu Policji w Szczyrku. 

Wójt Gminy przedstawił wniosek (zał. do protokołu). 

W wyniku dyskusji ustalono, że gmina Buczkowice – z uwagi na trudną sytuację finansową -

nie wesprze Komendy Miejskiej Policji w tym zakresie. 

Ad 4. Omówienie założeń budżetu gminy Buczkowice na rok 2020. 

Wójt Gminy i Skarbnik Gminy przedstawili podstawowe kwoty dotyczące projektu budżetu 

na rok 2020. 

Radna Górna przekazała, że w przedszkolu w Buczkowicach brakuje środków na wykonanie 

zaleceń kominiarza i Państwowej Straży Pożarnej. 

Wójt Gminy powiedział, że zgodnie z jego wiedzą w budżecie przedszkola są środki na 

konieczne do wykonania prace. 

Radna Sternal powiedziała, że na 2. piętrze w budynku przedszkola trzeba oddzielić sale, 

w których przebywają dzieci, od reszty przedszkola. 

Wójt Gminy powiedział, że nie jest to możliwe z uwagi na obowiązujące przepisy, 

a przedszkole powinno mieścić się na parterze i pierwszym piętrze – gdy zerówka będzie 

w szkole, sytuacja stanie się prostsza. 

Radna Sternal powiedziała, że: 

 w przedszkolu jest tylko 15 sześciolatków, poza tym Pani Dyrektor przekazała, że 

mamy tak duży rocznik trzylatków, że dzieci nie zmieszczą się prawdopodobnie na 

dwóch piętrach, nawet gdyby wszystkie 6-latki były w szkole, 

 nie podoba jej się, że w budynku nie ma szatni dla nauczycieli oraz to, że na 2 piętrze 

wynajmujemy pomieszczenie na siedzibę firmy. 
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Wójt Gminy powiedział, że może wypowiedzieć umowę tej firmie, mimo, że funkcjonuje 

ona tam od lat. 

Radna Magiera-Sadlik powiedziała, że w przedszkolu jest pokój nauczycielski, gdzie 

nauczyciele mogą się rozebrać. 

Wójt Gminy powiedział, że przyjął wniosek Radnej Sternal oraz poinformował, że 

przedszkola w Rybarzowicach i Godziszce przyjmują już 2,5-latki, natomiast w szkole 

w Buczkowicach jest miejsce nawet na trzy oddziały przedszkolne. 

Radny Foltyniak powiedział, że można zrobić nawet zespół szkolno-przedszkolny. 

Radna Sternal stwierdziła, że 5-latków do szkoły nie damy. 

Radna Magiera-Sadlik powiedziała, że nie ma przeszkód w tym zakresie – w szkole 

w Rybarzowicach tak jest. 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

W wyniku głosowania Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia – głosowało 

8 radnych, w tym 8 „za”. 

Ad 6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych, Pani Maria Sternal, zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 18.02. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych, Maria Sternal 

 

Protokołowała: Ewa Matera 

 

 



STAWKI PODATKOWE OBOWIĄZUJĄCE W 2019 r. i PROPOZYCJE NA 2020 r. 
 

 Przedmiot opodatkowania BUCZKOWICE SZCZYRK 

2019r. 

WILKOWICE 

2019 r. 

ŁODYGOWICE 

2019 r. 

LIPOWA 

2019 r. Obowiązujące 

w 2019r. 

Stawki max. 

na 2020r. 

Propozycja na 

2020r. 

Budynki mieszkalne zł/m2 0,73 zł 0,81 zł 0,75 zł 0,79 zł 0,70 zł 0,73 zł 0,78 zł 

Budynki i lokale związane z 

działalnością gospodarczą 

zł/m2 

 

22,00 zł 

 

23,90 zł 

 

22,50 zł 

 

23,47 zł 

 

21,00 zł 

 

22,00 zł 

 

22,78 zł 

Budynki związane z 

udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych zł/m2 

 

4,60 zł 

 

4,87 zł 

 

4,62 zł 

 

4,78 zł 

 

4,61 zł 

 

4,68 zł 

 

4,78 zł 

Budynki gospodarcze zł/m2  4,24 zł 8,05 zł 5,00 zł 2,00 zł 5,83 zł 5,93 zł 6,97 zł 

Garaże wolnostojące zł/m2 4,24 zł 8,05 zł 5,00 zł 2,00 zł 5,83 zł 7,20 zł 6,97 zł 

Pozostałe budynki zł/m2 7,61 zł 8,05 zł 7,85 zł 7,90 zł 7,51 zł 5,93 zł 6,97 zł 

Grunty zabudowane 

(tereny mieszkaniowe) zł/m2 

 

0,29 zł 

 

0,50 zł 

 

0,36 zł 

 

0,40 zł 

 

0,40 zł 

 

0,33 zł 

 

0,39 zł 

Grunty związane z 

działalnością gospodarczą 

zł/m2 

 

0,81 zł 

 

0,95 zł 

 

0,86 zł 

 

0,93 zł 

 

0,82 zł 

 

0,87 zł 

 

0,93 zł 

dr – drogi zł/m2 zwolnione 0,50 zł zwolnione tak jak grunty 

pozostałe 

0,40 zł 

zwolnione Tak jak grunty 

pozostałe 0,33 zł 

Tak jak grunty 

pozostałe 0,39 zł 

Grunty pod wodami 

powierzchniowymi stojącymi 

lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników 

sztucznych zł/ha  

 

 

4,30 zł 

 

 

4,80 zł 

 

 

4,30 zł 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

- 

Grunty niezabudowane objęte 

obszarem rewitalizacji zł/m2 

 

2,94 zł 

 

3,15 zł 

 

2,94 zł 

 

- 

 

- 

 

- 

 

 

- 

Budowle 2% 2% 2%  2%  2% 2% 2% 



STAWKI PODATKOWE OBOWIĄZUJĄCE W 2019 r. i PROPOZYCJE STAWEK PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI NA 2020 r. 

 
Lp. 

 

Rodzaj nieruchomości 

 

Stawki 

w 2019r. 

od 1m2 

 

Wymiar 

podatku na 

2019r.  

 

Stawki max. 

na 2020r. 

 

 

Powierzchnia do 

opodatkowania  

m2 lub wartość 

 

Propozycje 

stawek na 2020 r. 

 

 

Wymiar podatku 

na 2020 r. 

 

Wzrost podatku 

1. Od budynków mieszkalnych lub ich części.   0,73 zł  308 717,87 0,81 zł 422 901,19  0,75 zł 317 175,89 8 458,02 

2. Od lokali związanych z działalnością 

gospodarczą. 

 22,00 zł  2 406 190,38 23,90 zł 109 372,29 22,50 zł 2 460 876,53 54 686,15 

3. Od lokali zajętych na prowadzenie 

działalności gosp. w zakresie udziel. 

świadczeń zdrowotnych 

 4,60 zł 6 152,36 4,87 zł 1 337,47 4,62 zł 6 179,11  26,75  

4. Od powierzchni użytkowej budynków lub ich 

części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym. 

 10,19 zł x 11,18 zł  x 10,19 zł x x 

5. Od pomieszczeń gospodarczych „szopki”  4,24 zł 102 731,85 8,05 zł 24 229,21 5,00 zł 121 146,05 18 414,20 

6. Od garaży wolnostojących trwale związanych 

z gruntem  

 4,24 zł 40 767,26 8,05 zł 9 614,92 5,00 zł 48 074,60 7 307,34 

7. Od pozostałych budynków lub ich części 

zajętych na inne cele przez os. fiz., prawne 

państwowe i inne jednostki organizacyjne nie 

mające osobowości prawnej / np. letniskowe/.  

 7,61 zł 47 677,49 8,05 zł 6 265,11 7,85 zł 49 181,11 1 503,62 

8. Od budowli związanych z prowadzoną 

działalnością gospodarczą. 

 2% ich 

 wartości 

1 106 594,59 2 % ich 

wartości 

55 329 729,45  2 % ich 

wartości 

1 106 594,59 0,00 

9. Od m2 powierzchni gruntów:  

a/ związanych z prowadzoną działalnością 

gospodarczą  

b/ pod wodami powierzchniowymi stojącymi 

lub wodami powierzchniowymi płynącymi 

jezior i zbiorników sztucznych  

c/ drogi 

d/ pozostałych (mieszkaniowych) 

e/ grunty niezabudowane objęte obszarem 

rewitalizacji  

 

 0,81 zł 

  

 4,30 zł 

 

  

0,00 zł 

0,29 zł 

2,94 zł 

 

 371 313,88 

 

x 

 

 

0,00 

 761 731,08 

x 

 

0,95 zł 

 

4,80 zł 

 

 

0,50 zł 

0,50 zł 

3,15 zł 

 

458 412,20 

 

 x 

 

 

105 546,50  

2 626 658,90 

x 

 

0,86 zł 

 

4,30 zł 

 

0,00 zł 

0,36 zł 

2,94 zł 

 

394 234,49  

 

x 

 

 

0,00 

945 597,20 

x 

 

22 920,61 

 

x 

 

 

0,00 

183 866,12 

x 

 OGÓŁEM:  5 151 876,76    5 449 059,57 297 182,81 

 

Natalia Kania, Inspektor Referatu Finansowego Urzędu Gminy Buczkowice 

Irena Truchan, Inspektor Referatu Finansowego Urzędu Gminy Buczkowice 








